



## 報名及繳費方式

### ENROLMENT & PAYMENT INFORMATION

#### 網上報名 *On line enrolment:*

報讀者需以網上方式報名，並透過以下網址或二維碼報讀

You are required applying in internet for enrolment, please enrol by the website or Q.R. code below

**課程 Course:** 鐵路訊號控制系統課程

**Signaling Control System for Railway Course**

**網址 Website:** <https://goo.gl/forms/oR6wgha6UM6pe62V2>

**二維碼 Q.R Code:**



請於收到本會確認成功報讀後，可將報名費用存入本會大西洋銀行戶口(號碼：9008987130)，並將報名者姓名、聯絡方式及存款證明文件電郵至 [pro.training@aeemm.org.mo](mailto:pro.training@aeemm.org.mo) 或傳真(853-28837701)至本會，將有專人回覆確認收妥。

After you received our confirmation of your enrolment in success, bank transfer of the registration fee will be proceeded by you; payment can be made via BNU account no. 9008987130 of AEEMM, then please provide the full name and contact information with the payment receipt fax to 28837701 or E-mail: [pro.training@aeemm.org.mo](mailto:pro.training@aeemm.org.mo) and our office will confirm you the payment.

注意:成功報名後若在開課前七天內放棄修讀，其已繳交之學費，將不獲退回。

**Remark: After the enrolment was success, should you give up the attendance within 7 days before the date of course commenced, the tuition fee will not be returned**

